
Technische vragen  

Politieke Avond d.d. 21 januari 2020: 

 

Agendapunt 1: Aanpassen overeenkomst met provincie mbt railterminal  
  

Technische vragen BOB: 

Naar aanleiding van het raadsvoorstel addendum overeenkomst knoop 38 heeft BOB de 
volgende technische vragen/verzoeken: 
 
Vraag: Antwoord: 

1. Allereerst willen we graag inzage in alle stukken 
(mails, notities) uit het het overleg dat vlg het 
raadsvoorstel 'tussen de gemeente Overbetuwe en 
de Provincie Gelderland over een Addendum op de 
overeenkomst uit 2018' is geweest. 
   

1.  

- 2 Verslagen BAO beschikbaar, 

waarvan 1 in concept 

- Verslag overleg 21 oktober 2019 

2. Ook willen we bij de stappen als genoemd in de 
inleiding van het raadsvoorstel een tijdlijn. Ik wil 
weten wanneer: 
- het college geconcludeerd dat vanuit de 
gemeente vrijheid gewenst is om te kunnen 
oordelen over het provinciale initiatief voor de RTG 
en het bijbehorende Inpassingsplan (datum b&w 
vergadering) 
- de provincie heeft laten weten dat een 
gemeentelijke gang naar de Raad van State door 
haar zal worden beschouwd als een beëindiging 
van de huidige overeenkomst. 
- de provincie de gemeente laten weten graag de 
rol van bevoegd gezag te willen overnemen bij de 
afgifte van de vergunning(en) voor de RTG.  
- wanneer de GS resp B&W hebben besloten het 
bij het voorstel gevoegde Addendum te steunen 
(data gs en b&w besluit). 
   

2.  
- chronologisch overzicht bijgevoegd 
- college heeft nog niet besloten tot 

steun Addendum, maar acht dit wel 
de versie waarover zij met de Raad 
wil praten 

- b&w besluit pas na raadsbesluit van 
4 februari 

- GS besluit pas over het addendum 
nadat b&w heeft ingestemd 

 

3. Verder willen we graag weten of b&w over de 
overeenkomst (eerder) en dit addendum (recent) 
extern advies hebben ingewonnen van onze 
huisadvocaat en of b&w dat advies/die adviezen 
met de raad wil delen. 
 

3  
Er is geen advies ingewonnen bij de 
huisadvocaat over de aanvulling op de 
overeenkomst 

4. Tenslotte willen we weten op grond waarvan het 
college tot de het voortschrijdend inzicht is 
gekomen dat 'met het indienen van een zienswijze 
van gemeenteraad en college een stap gezet die 
op gespannen voet staat met de genoemde 
samenwerking', terwijl dit bij de vaststelling van de 
overeenkomst en later de zienswijze niet het geval 
was cq door het college niet naar voren is 
gebracht. 
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- De zienswijze is een stap die de 

gang naar de RvS mogelijk maakt. 
Het college behoudt zich die 
mogelijkheid. 

- Bij vaststelling van de 
overeenkomst was nog lang niet 
helder hoe de gemeentelijke 
reactie op het IP zou zijn (denk ook 
aan verkiezingen 2018) 

-  
 



 

  
 
 

  

 
 
 

  

 


